
Proč výzva za vydání Babiše? Al Capone také
nebyl zatčen za vraždy, a Čapí hnízdo je také
zástupné!
- CZ24 News | 19. ledna 2022

ČESKO: Lidé se ptají proč výzva (demonstrací to tak brzo ráno ani nazvat nejde a s větší účastí se
nepočítalo), když byl Babiš vydán na Čapí hnizdo už dvakrát. A to je právě ta polopravda, se kterou
operují ti, o kterých ani nevíme, za koho kopou!

Vydán bude (asi) ještě Svoboda, ale tam je skoro jistota, že fraška Opencard se ukončí a jediné, za co
by měl být stíhán minimálně politicky, jsou odsouhlasené orgie na veřejnosti formou Prague Pride,
kde jsme se stali evropským centrem těchto extremistů. Takže o tom nemá cenu více psát.

Ale Babiš jako Al Capone

Čapí hnízdo je komedie Pirátů a udavačů a normální lidé nad tím mávají rukou. Ale pod tímto
malilinkatým obviněním se může začít projednávat desítky vážných žalob, které Babiš shazoval ze
stolu. Chránil Vojtěcha, ač jeho covidové zločiny, zesměšňování soudů s desítkami rozsudků kryl,
rozpočet, kdy jsme se díky tomu, že kryl Schillerovou dostali do nejhorší ekonomické situace v
historii Čechů a důkazy?

 

 

Schillerová, kterou Babiš kryl, vesele udělala sekeru v biliónech korun. A vážně byla krize? Když je
krize, hroutí se podniky a především banky jako v roce 2008, či po černém pátku ve třicátých létech
minulého století v USA. A dnes? Krize je tak strašná, že bohatí jsou ještě bohatší, farmaceutické
firmy si díky Babišovi a Vojtěchovi chodí k nám jak do záložny, či do zlatých dolů a banky si
vytáhly minulý rok z naších peněz do zahraničí kolem šedesáti miliard Kč!!! To není krize, ale
opak krize, kterou Karel Šíp nazval Jedlovkou v humorné scénce. Ale narozdíl od Šípa nás Babiš se
Schillerovou dostal do šíleného zadlužení skutečného a banky vyváděly peníze jak zběsilé!

To je vážně krize a navíc, když hazardní domy dostaly sta milionů z našich daní, protože tato doupata
prý neměla klientelu!

 

A o tom ten dnešní protest či spíše podpora na vydání Babiše byla: soudy musí mít možnost začít
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soudit Babiše a určitě nebudou zítra nové volby, aby toho Babiš využil a schoval se za další imunitu
jako dříve. A připočtěme zločinnou frašku Vrbětice, aby za týden z tendru na jaderné elektrárny
bylo staženo nejlevnější a nejkvalitnější Rusko a Američani získali volné pole působnosti,
čímž byla splněna mise (za éry zrádce Babiše) Eisena, a Schapira, kterého vyrazil prezident
Zeman!

 

DŮKAZ – Eisen nejen o jádru a Schapiro zavrčel natvrdo! Neboli američtí demokratičtí
velvyslanci v akci, jak vydírali!

 

 

 



 

Takže vážení čtenáři, už chápete, že tato podpora na vydání Babiše je víc než symbolická a
hlavně důležitá, aby si spravedlnost začala hledat cestu zpět do českých luhů a hájů?
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